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Abstract (en)
A method for protecting an object emitting IR radiation, particularly ships, against missiles equipped with intelligent IR homing heads is created. After
the missile has been located, a large-area pyrotechnic cloud of interfering radiation is first generated adjacently to the object between the object
and missile, which initially briefly emits a strong infrared radiation which interferes with the locking-on and tracking electronic of the homing head,
and then emits a weak infrared radiation for a comparatively long period. Immediately after the strong radiation phase of the cloud of interfering
radiation has ended, several decoy clouds are generated which then lead the missile away from the object to be protected step by step. The clouds
of interfering radiation are generated by projectiles, the active mass of which consists of phosphorus flares and phosphorus granulate. <IMAGE>

Abstract (de)
Es wird ein Verfahren zum Schützen von eine IR-Strahlung abgebenden Objekten, insbesondere Schiffen, gegen mit intelligenten IR-Suchköpfen
ausgerüstete Flugkörper geschaffen. Dabei wird nach Ortung des Flugkörpers benachbart dem Objekt zwischen diesem und dem Flugkörper
zunächst eine großflächige pyrotechnische Störstrahlungswolke erzeugt, die zunächst kurzzeitig eine starke Infrarot-Strahlung, welche die
Aufschalt- und Verfolgungselektronik des Suchkopfs stört, und anschließend vergleichsweise langzeitig eine schwache Infrarot-Strahlung abgibt.
Unmittelbar nach Beendigung der starken Strahlungsphase der Störstrahlungswolke werden mehrere Scheinzielwolken erstellt, die den Flugkörper
dann schrittweise vom zu schützenden Objekt wegführen. Die Störstrahlungswolken werden durch Wurfkörper erzeugt, deren Wirkmasse aus
Phosphorflares und Phosphorgranulat besteht. <IMAGE>
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